

Title (en)

DISPLAY PANELS AND VIDEO SIGNS.

Title (de)

VIDEO-ANZEIGETAFELN UND -SCHAUZEICHEN.

Title (fr)

PANNEAUX D'AFFICHAGE ET ENSEIGNES VIDEO.

Publication

EP 0166729 A1 19860108 (FR)

Application

EP 84901078 A 19840302

Priority

FR 8303992 A 19830311

Abstract (en)

[origin: WO8403576A1] The invention relates to the application of video technologies and flat-faced screens to individual communication and to professional display carrying media (private, public and advertising display panels, signs). The application comprises the replacement of the traditional carrying medium (display panel, sign-board) by a video screen or receiver, more or less flat, according to the technological possibilities, supplied with messages by an appropriate reader and a timer which are integrated. The video screens may be grouped into collective systems connected to a central control unit which supplies them with messages by a material link (telephone cable, coaxial cable, optical cable, etc...) or by hertzian waves. The application is particularly intended to individual communication (signs, panels) and to professional communication (advertising display networks and panels).

Abstract (fr)

Application des technologies vidéo et des écrans plats à la communication individuelle et aux supports médias d'affichage professionnels (enseignes, panneaux d'affichages privés, publics et publicitaires). L'application consiste à remplacer le support traditionnel (panneau d'affichage, enseigne) par un écran ou récepteur vidéo, plus ou moins plat, selon les possibilités de la technique, alimenté en message par un lecteur approprié et un dispositif horaire intégrés. Les écrans vidéo peuvent être regroupés en systèmes collectifs et reliés à une unité centrale de commande, qui les alimente en messages, par un lien matériel (câble téléphonique, coaxial, optique, etc...) ou par ondes hertziennes. L'application est particulièrement destinée à la communication individuelle (enseignes, panneaux) et professionnelle (panneaux et réseaux d'affichage publicitaires).

IPC 1-7

G09F 19/00; G09F 27/00

IPC 8 full level

G09F 9/00 (2006.01); **G09F 19/00** (2006.01); **G09F 27/00** (2006.01); **H04N 5/74** (2006.01)

CPC (source: EP US)

G09F 19/00 (2013.01 - EP US); **G09F 27/00** (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8403576 A1 19840913; EP 0166729 A1 19860108; FR 2542481 A1 19840914; FR 2542481 B1 19851025; JP S60500783 A 19850523

DOCDB simple family (application)

FR 8400048 W 19840302; EP 84901078 A 19840302; FR 8303992 A 19830311; JP 50110284 A 19840302